
Årsmöte löknäs tomtägarförening 20180519 
 
1.Maud hälsar välkommen och öppnar mötet. Styrelsen presenteras. 
 
2. Som ordförande av mötet väljs sittande, dvs Maud Nordell.  
 
3. Som sekreterare av mötet väljs Annika Brohed. 
 
4. Vid val av justerare av protokoll samt rösträknare väljs Kerstin svensson samt Dan 
Fredlund. 
 
5. Vid frågor att ta upp under punkten övriga frågor uppkommer;  

 frågan om facebook,  

 frågor gällande vägar och fiberdragningen,  

 tomtägarlista  
6. Föredragslistan godkänns 
 
7. information från styrelsen.  

 Tack till förra årets festfixare.  

 Nya medlemmar välkomnas. 

 Det påminns om att hemsidan finns samt att all information läggs ut på denna.  

 Det påminns om att mailadresser behöver uppdateras till styrelsen för att minimera 
onödiga kostnader såsom porto vid allmänna utskick.  

 Det finns en önskan från styrelsens sida om att medlemmar gärna får arrangera en 
trivselgrupp. Vill man anordna trevligheter i området så kontaktar man styrelsen. 

 Vill man så får man gärna låna lekredskap i lilla boden intill dansbanan. Där finns även 
ett bibliotek där det är fritt fram att låna och ställa till böcker. 

 Pubar kommer f.o.m nu ej att tillåtas att arrangeras med alkoholförsäljning, detta då 
alkoholförsäljning enbart får ske i slutna sällskap och ryktet har spridit sig alltför långt 
utanför gränserna. Det är inte värt att bli åtalad för. Det är däremot fritt fram att 
arrangera festligheter på bryggan där alla tar med in egen förtäring. 

 Tack till Roine som klippt gräset. 

 Vid byte av ring vid bryggan, säg till styrelsen. 

 Bastuprojektet fortskrider. En strandskyddsansökan är inskickad och likaså en 
byggnadslovsansökan. När det finns mer information återkommer vi. 

 Midsommar är under planering.  

 Gästboj är på gång. 

 Vi håller en tyst minut för bortgångna medlemmar. 
8. Årstmötet förklaras utlyst enligt stadgarna. 
 
9. Årsberättelsen godkänns. 
 
10. Föredragning av årsberättelsen för 2017 års verksamhetsår.  
Magnus berättar att avgifter till föreningen kommer in som de skall och att ekonomin rullar 
på. Magnus berättar även att allt som går att försäkra inom föreningen är försäkrat. Oklart i 
dagens läge om boden vid vattnet är försäkrat. Årsberättelsen godkänns.  
 



11. Revisorerna går igenom sin berättelse.  
 
12. Ansvarsfrihet till styrelsen beviljas. 
 
13. Vid beslut om arvoden till styrelsen föreslås och godkänns samma som tidigare år. 
 
14. vid fastställande av styrelseledamöter föreslås och fastställs samma som tidigare år, dvs 
fem stycken, ordförande, tre ordinarie samt en suppleant.  
 
15. Val 
a. Maud Nordell blir omvald som ordförande på ett år. 
b. val av ordinarie ledamöter för en tid på två år väljs Magnus Århammar och Roine 
Blomdahl. 
c. som fyllnadsval för ordinarie ledamot väljs Annika Brohed på ett år. 
d. som val av suppleant väljs Lasse Wennberg på ett år. 
e. Vid val av revisorer väljs Ewa Bergström och Jonas Gustafsson på ett år. 
f. Vid val av revisorssuppleanter väljs Birgit Gillberg och Maria Gillberg på ett år.  
g. Vid val av valberedning väljs Tomas Hagstedt som sammankallande samt Bertil Bergqvist 
på ett år. 
 
16. Budgeten fastställs för 2019.  
 
17. Bryggavgiften kommer att vara den samma dvs, 700 kr. Medlemsavgiften sänks från 
1200 kr till 700 kr som en följd av stort överskott i kassan.  
 
18. Beslut om att styrelsen i form av ordförande, kassör och sekreterare har rätt att två i 
föreningen företräda löknäs tomtägarförening.  
 
19. övriga frågor 

 Grupp kommer att bildas för genomförande av bastun så fort ett bygglov godkänts. 

 Det har bildats en sluten facebookgrupp för medlemmar i löknäs tomtägarförening. 
Det är upp till var och en vad man vill lägga upp där. All information från styrelsen 
läggs upp via hemsidan där även en länk till facebookgruppen ordnas.  

 Vägar och fiber. Det framkommer stort missnöje mot det arbete som fiberdragarna 
gjort gällande vägarna. Styrelsen har gett tillåtelse att lägga ner fiber i dikena, och på 
de ställen som det varit omöjligt att använda vägen. De har inte blivit tillåtna att gena 
över allmänningar eller tomter, de har ej heller fått tillåtelse att arbeta under 
sommaren. Det har även framgått att de är ålagda att återbörda vägarna. En skrivelse 
från tomtägarföreningen görs som lämnas till vägföreningen under deras årsmöte 
den 9/6 2018 gällande vårt missnöjde med det arbete som utförts samt med de 
brister som fortfarande finns. Vägföreningen är ansvariga för arbetet samt kontakten 
med fiberbolaget. Lasse Wennberg ansvarar för skrivelsen.  

 Det finns önskemål om att det skall finnas en officiell tomtägarlista att tillgå. 
Styrelsen tillhandahåller en sådan, men pga den nya lagen, GDPR, kan vi inte lämna 
ut någon lista. Behöver man komma i kontakt med sina grannar genom 
personuppgifter uppmanas man att kontakta styrelsen som kan vidarebefordra 
dessa.  



 Den gamla bryggan kommer ej att åtgärdas detta år.  
 
Mötet avslutas. 
 
 

 


